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1. valg af dirigent 

Steffen Rasmussen blev valgt 
 

2. beretning for det forløbne år 
Ulrik beretter om det det forløbne år og arbejdet i bestyrelsen. 
 
Spørgsmål/bemærkninger til beretningen.  
 
Poul Arne Madsen (herefter benævnt PA) har et par spørgsmål 
  
Det undrer PA at det er Bjarne der har lavet aftalen. Ulrik forklarer at det ikke kun er Bjarne der har 
lavet denne. 
 
Det undrer PA at bestyrelsen valgte at hyre en advokat til at styre brugermødet i 2019. Ulrik 
forklarer, at det var en praksis han havde lært af den tidligere formand, der tidligere hyrede en 
advokat til, at styre generalforsamlingen (som dirigent) i 2019. Ulrik forklarer videre, at der nu er 
rettet op på denne praksis o,g at det er lykkedes bestyrelsen, at finde få Steffen Rasmussen til at 
stå for denne opgave.   
 
Det undrer PA at der er blevet ansat en vagtafløser uden at stillingen blev opslået og at denne er i 
familie med et bestyrelsesmedlem. Ulrik forklarer at man har valgt den bedste mand til opgaven. 
Flemming Fakkemohs blev ansat mens ansættelserne endnu lå hos Midtlangeland Fjernvarme og 
han blev derfor, efter anbefaling, ansat af Kim. Derfor anser Ulrik PA´s udsagn om nepotisme som 
stærkt kritisabelt! 
 
 
PA spørger til om bestyrelsen har sørget for at få de energisparepoint der kan fås da han mener at 
disse kan fås gratis. Kim forklarer hvordan det hænger sammen og at man ikke bare kan få 
pointene gratis. 
 

3. godkendelse af årsrapport 
 
Tranberg revision fremlægger årsrapporten. Denne er uddelt til forbrugerne og man har kunnet 
rekvirere denne på forhånd også.  
 
Bo Svensson (herefter benævnt Bo) spørger til indtægter fra afkølingsgebyrer. Kim forklarer at 
nogle forbrugere har dårlige eller dårligt indstillede anlæg og derfor kommer de til at betale for 
dårlig afkøling.  
Bo spørger også til om SLF kunne hjælpe forbrugerne mht dårlig afkøling. Kim fortæller at der 
allerede findes en ordning hvor man kan få en mindre økonomisk håndsrækning.  



Bo spørger til tidligere år hvor han har betalt for afkøling, spørgsmålet bedes tages internt. 
  
Der spørges til typen af lån  
 
En forbruger spørger til om de forbrugere der bor i ”enderne” kan få andre ordninger da det menes 
at de ikke kan undgå at få dårlig afkøling. Kim lover at kigge ud til de forbrugere der har problemer 
og evt. finde en løsning. 
 

4. budget for indeværende år 
 
Revisor Torben Tranberg gennemgik budgettet for 2020, der var ingen bemærkninger.  
 

5. fremlæggelse af investeringsplan for kommende år 
Ulrik fremlagde investeringsplanen, herefter var der få spørgsmål. 
PA spørger til renten på byggekreditten i Fynske Bank. Ulrik oplyser at den er 2,45% 
PA mener at man kunne få en byggekredit til 0 % i kommunekredit. Revisor oplyser at dette 
ikke er helt korrekt og forklarer detaljerne da det ikke lige er som så.  
 

6. forslag fra bestyrelsen 
ingen 

7. indkomne forslag fra andelshavere 
ingen 

8. valg af bestyrelse (på valg er: Ulrik Kølle (modtager genvalg), Jakob Figen Kromann 
(modtager genvalg), Britta Andersen (modtager genvalg) 

Genvalg til alle 3  
9. valg af suppleanter (bestyrelsen foreslår Benny Sørensen og Ole Sørensen) 

begge valgt 
10. valg af revisor (Tranberg Revision modtager genvalg) 

Genvalgt 
 
      11. Eventuelt: Der var en god debat omkring afkøling, hvor afkølingen på de 25 grader blev 
drøftet. 
 
Ulrik Kølle Hansen takkede herefter de fremødte for den store interesse, samtidig rettede han en 
tak til personalet for den store indsats i forbindelse med installering af ny kedel, også en tak til 
Midtlangelands Fjernvarme og bestyrelsen for det gode samarbejde. 
 
 


